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متن پرسش

با سلام و خسته نباشید خدمت استاد گرامی: گاهی در جواب بعضی دوستان در برابر سوالات سیاسی

می مانم و حرفی برای گفتن ندارم. گفتم شاید شما کمک کنید. اینکه در بعضی کشورهای اروپایی

راحت فلان مسوول مملکتی را بخاطر اختلاس یا رشوه محاکمه می کنند حاکی از یک نهاد قدرتمند

قضایی در آن کشور است که متاسفانه در کشور ما بسیار ضعیف در برابر آقا زاده ها می باشد و چقدر

حاشیه امن دارند که براحتی و پررویی مصاحبه هم می کنند و انقلاب را سهم خود می دانند (البته چند

محاکمه ساده مشکلی را حل نمی کند) با توجه به اینکه این نهاد مهم زیر نظر مقام معظم رهبری اداره

می شود چرا بایست به این روز بیفتد البته معنای جمله رهبر عزیز را نفهمیدم که فرمودند من ریس آن

را تعن می کنم ولی اجرای آن با من نمی باشد؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به این فکر کنید که در غرب پس از دویستسال مبتنی بر اهدافی که دارند،

همهچیز تعریفشده است و ابهامات قانونی و خلأهای آن که عموماً افراد ناسالم از آن عبور میکنند در

بسیاری موارد برطرف شده است ولی ما با اهدافی که داریم در ابتدایِ راه هستیم. تفاوت نمیکند چه

کسی مسئول باشد حتی بعضی از رفقا که در جریان نظام قضائی ما هستند، معتقدند آیت االله دکتر

صادق لاریجانی نهایت تلاش را برای اصلاح امور انجام میدهند و نسبت به سالهایی که ایشان وارد

شدهاند کارهای اساسی شده است. ولی اولاً: تنگناهای فکری و فرهنگی ما هنوز در صحنه است و ثانیاً:

نظام قضایی و استقلال قاضی، کارِ بسیار حساسی است و مقام معظم رهبری متوجهی این موضوع

هستند. موفق باشید 


